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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR PEHLIN 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 
URBROJ:  

026-02/10-19/1 
2170/01-09-10-10-2 

   
    Rijeka,  29. siječnja 2010. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 50.(01-2010) SJEDNICE VMO  
 

50. sjednica VMO Pehlin održana je 28.01.2010. (četvrtak) s početkom u 17 sati u prostorijama 
MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
• Kristina Banić, zamjenica predsjednika VMO 
• Darko Kauzlarić, član VMO 
• Marijan Vilić, član VMO 
• Aljoša Bratuša, član VMO 
• Lorena Pribanić, tajnica MO 

              
 

 
Ostali nazočni:  

• Stjepan Horvat, predsjednik Pododbora za ekologiju 
• Renato Rubeša,predsjednik Pododbora za urbanizam i komunalna pitanja 
• Željko Filčić, predsjednik Pododbora za mali obrt i poduzetništvo 
• Ivan Rudanović, član Pododbora za kulturu 

 
 
 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 49. sjednice VMO Pehlin:  
          ● Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
1. Usvajanje Izvještaja o radu VMO Pehlin za 2009. godinu 
2. Izmjene programa rada s obzirom na odobrena sredstva 
3. Strateška karta buke cestovnog i pružnog prometa Grada Rijeke 
4. Potreba osnivanja gradskih četvrti u Gradu Rijeci 
5. Potrebe za investicijskim održavanjem u 2010. godini 
6. Zamolbe i pritužbe grañana 
7. Razno 
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Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
 
Tajnica je pročitala Izvještaj o radu , te je nakon kraćeg razmatranja Vijeće donijelo zaključak. 

Zaključak: 
• Jednoglasno se usvaja Izvještaj o radu VMO Pehlin za 2009. godinu 
 
 

AD 2 
 
Predsjednik Ivan Bogdanić izvijestio je nazočne da je potrebno uskladiti programe rada za 2010. 
godinu s obzirom na odobrena sredstva. Tajnica je pojasnila koji se programi mijenjaju i u kojim 
iznosima.  
 
Zaključak:  
 
Vijeće MO Pehlin jednoglasno je usvojilo izmjene programa , te je samim time usvojen i 
Financijski plan za 2010. godinu.  
 

AD 3 
 
Predsjednik Ivan Bogdanić izvijesti je prisutne o prezentaciji strateške karte buke Grada Rijeke 
koja je održana u gradskoj vijećnici srijedu, 13. siječnja 2010. Prezentaciji su nazoćili Renato 
Rubeša, tajnica MO i on. 
Renato Rubeša pojasnio je da je strateška karta buke napravljena na temelju kompjuterske 
simulacije, te da je podloga za izradu 2007. godina. Nisu uzete u obzir špice buke i npr, 
pljeskaranje u 3. maju, ležeći policajci isl. situacije koje takoñer otežavaju stanje. 30% grañana 
živi u nezdravim uvjetima. Posebnu pažnju treba obratiti kod škola. Vijeće već godinama traži 
postavu semafora kod škole, što bi smanjilo buku (uklonili bi se ležeći policajci) i povećala bi se 
sigurnost. Jedino moguće rješenje za "smirivanje" prometa, odnosno "prisiljavanje" vozača da 
voze u skladu s propisanom brzinom što će značajno smanjiti buku i povećati sigurnost 
je postavljanje "pametnih" semafora u sklopu kojih je ugrañen radar-brzinomjer koji će upaliti 
crveno svjetlo na semaforu u slučaju prekoračenja brzine. 
Kristina Banić složila se te je naglasila da se buka ne stvara samo od cestovnog prometa treba 
uzeti u obzir i industriju, luku, kafiće. 
 
 
Zaključak: 
 

Vijeće MO Pehlin jednoglasno je donijelo odluku da će uputiti dopis sa primjedbama i 
prijedlozima na stratešku kartu buke cestovnog i pružnog prometa grada Rijeke. Dopis će se 
uputiti Gradonačelniku Grada Rijeke, Odjelu gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i 
gospodarenje zemljištem, Primorsko-goranskoj županiji, Županijskoj upravi za ceste, te 
Rijeka prometu. 
 

AD 4 
 
Vijeće MO Pehlin dobilo je na razmatranje potrebu osnivanja gradskih četvrti. Naime predsjednik 
VMO Pehlin objasnio je nazočnima da su PGS i Lista za Rijeku podnijeli amandmane  na statut 
grada Rijeke za osnivanje gradskih četvrti u gradu. Vijeću je dostavljena analiza koju je sačinio 
Odjel gradske samouprave i uprave o potrebi osnivanja gradskih četvrti i njihovom teritorijalnom 
ustrojstvu. On smatra da bi osnivanje gradskih četvrti bilo dupliranje, te bi gradske četvrti imale 
istu funkciju kao mjesni odbori. Treba ustrajati na pravnoj osobnosti mjesnih odbora.  Nakon 
kraće rasprave Vijeće je zaključilo slijedeće.  
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Zaključak: 
Vijeće MO Pehlin smatra da u ovom trenutku nije potrebno osnivati druge oblike mjesne 
samouprave. VMO Pehlin na bazi višegodišnjeg iskustva u lokalnoj samoupravi i upravi Grada 
predlaže i inzistira na jačanju pravne osobnosti MO odnosno poštivanje statuta Grada Rijeke. 
Kada pravna osobnost  u mjesnim odborima saživi moguće je osnivanje kotareva, ali u manjem 
broju ,npr tri najviše četiri, po modelu na nekadašnje općine u gradu Rijeci (Centar, Sušak i 
Zamet).Način na koji predlaže klub PGS-a i Lista za Rijeku je ponavljanje i preklapanje 
nadležnosti rada današnjih mjesnih odbora i gomilanje administracije. 
 
 

  
AD 5 
 
Predsjednik Ivan Bogdanić izvijestio je nazočne da je potrebno predati potrebe za investicijskim 
održavanjem u 2010. godini za prostore Pehlin 58 i Minakovo 30.  

Zaključak: 
Potrebe za tekućim i investicijskim održavanjem prostorija MO Pehlin za 2010. godinu su 
slijedeće: 
Prostorije MO Pehlin, Pehlin 58:sanirati puknuti zid u dvorani za sastanke i uredu tajnice, sanirati 
septički jamu koja pušta, sanirati poklopac septičke jame i priključiti se na gradsku kanalizaciju, 
30 stolica za dvoranu za sastanke ,sanirati zid na ulazu u hodnik u prizemlju, u prizemlju 
napraviti pregradu da se dobije jedna prostorija za odlaganje arhive, riješiti problem vode koja se 
skuplja ispred zgrade ,urediti dvorište i pošišati zelenilo koje je zaraslo, promijeniti zavjese u 
dvorani za sastanke i postaviti zavjese u dječju igraonicu i kuhinju. 
Prostorije Doma kulture Pehlin, Minakovo 30:srušiti binu u dvorištu i urediti šternu kao skladišni 
prostor, urediti prostor skladišta, bunara i vanjske bine koji su puni vlage i prenamijeniti u suhe i 
korisne prostorije koje bi se koristile za rad udrugama i organizacijama s područja Pehlina ,10 
stolica, pofarbati fasadu u prizemlju koja je išarana grafitima, promijeniti zavjese u dvorani. 
 
 

 
AD 6 
 
 

• Vijeće MO Pehlin zaprimilo je više pismenih i usmenih pritužbi na prometovanje 
autobusnih linija za Pehlin. 

                -VMO Pehlin pismeno se obratila gospoña Dolores Ćehić, Mihovilići 3 sa 
primjedbom na prometovanje autobusne linije 20,21. Gospoña se žali na linije 20 i 
21 koje izmjenom početnog stajališta na Deltu sada imaju samo jedno stajalište u 
centru, kod "Slavice". Zbog prevelike udaljenosti stajališta Delta – Slavica (više od 
10 minutnog hoda što je za gradski prostor previše), traži da se za spomenute linije 
uvede novo stajalište za nemali broj putnika na polovici udaljenosti.  
                 -Vijeće MO Pehlin zaprimilo je peticiju grañana s područja Ćićarijske 
ulice, dopis gospoñe Makaus Milice,Minakovo3, te više usmenih pritužbi na izmjenu 
prometovanja autobusne linije 7A. U svim se zahtjevima traži vraćanje linije 7A  na 
stari režim prometovanja.  
• Vijeću se pismeno obratio gospodin Milan Mrkić sa zahtjevom za postavu 

rasvjetnog tijela u ulici Mihovilići kod k.br.4b.  
 

  
Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podržava sve zahtjeve grañana vezane 
za prometovanje linija 7 A , te prigradskih linija 20,21.  

Vijeće MO Pehlin potaknuto zahtjevima grañana odlučilo je ponoviti svoj zahtjev da 
Ulica Minakovo od raskršća sa Ulicom Pehlin do Doma na Pehlinu ( cca 100 m ) ima 
jedan smjer (u pravcu grada), s ciljem rasterećenja prometnice,  te da se na tom 
dijelu prometnice postavi znak zabrane parkiranja i zaustavljanja kako bi se promet 
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mogao nesmetano odvijati, ali i zbog veće sigurnosti pješaka. Predlažu da tada linija 
7 pri povratku s Turkova prema gradu prometuje kroz Minakovo. Tako bi grañani 
Minakova i Blažićeva dobili još jednu liniju za grad. Linija 7 gornjom  prometnicom 
ionako nema ni jedno stajalište.  
Dopis sa svim zahtjevima grañana i prijedlogom VMO uputiti će se KD Autotroleju, 
Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, te Rijeka prometu. 
• Dogovoriti će se obilazak terena sa gospodinom Mrkićem kako bi se utvrdila stvarna 

potreba za rasvjetnim tijelom. 
 

 
 
AD 7 
 

• Predsjednik Ivan Bogdanić izvijestio je nazočne da je zamoljen Željko Kranjčević Winter 
prof. likovnih umjetnosti i kipar s područja Pehlina da izradi nekoliko idejnih rješenja 
ureñenja lokaliteta memorije na nekadašnju kapelicu sv. Ivana u sklopu grañevne čestice 
planske oznake Z3-1 (DPU-Minakovo). 

• Aljoša Bartuša upitao je da li je zatraženo postavljenje ogledala u ulici Pehlin kod k.br.72 
,kako bi se olakšao izlaz iz sporedne ulice preko puta. 

• Kristina Banić upitala je dali se planira organizirati ekološka akcija u ulici Minakovo 
(opožarena površina) kako bi se površina uredila u cijelosti. Naime jedna akcija je 
organizirana , ali morala bi se ponoviti. 

 
Zaključak: 
 

• Vijeće je činjenice primilo na znanje. 
• Zahtjev je predan,zadužena je tajnica da provjeri kod Rijeka prometa dali će ogledalo biti 

postavljeno. 
• Organizirati će se ekološka akcija čim se vremenske prilike poboljšaju i ustale.  
 
 

 
 
 
 
Sjednica je završila u 18:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri  (4) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Lorena Pribanić 

 
 

Predsjednik VMO Pehlin: 
Ivan Bogdanić 

 

  
 


